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Geachte heer/mevrouw, 
 
Op 31 mei jl. is de wijziging van de Meststoffenwet in verband met de maximale mestproductie ter 
internetconsultatie gegaan. Deze wijziging heeft impact op mijn bedrijfsvoering. Ik vind het bijzonder 
spijtig dat er een onterechte relatie wordt gelegd tussen de productieplafonds en het toepassen van 
de derogatie en daaraan vervolgens ook afroming van productierechten bij overdracht wordt 
gekoppeld. Bovendien heeft de pluimveesector geen mestprobleem. 
Graag geef ik u middels deze brief, naast de inhoudelijke reactie die LTO op de internetconsultatie 
gaat geven, een concreet beeld van de impact die deze voorgestelde wijziging heeft op mijn bedrijf. 
 

 We hebben een pluimveebedrijf met scharrel en vrije uitloop. 
 We verleasen jaarlijks tussen de 10 en 15000 pluimveerechten  om die over een paar jaar te 

gebruiken, als we de huidige stal hebben verbouwd. 
 Wij vinden dat deze mogelijkheid moet blijven, zoals het nu is, zonder gevolgen voor 

aantallen in de toekomst.  De pluimveehouder moet flexibel kunnen opereren binnen zijn 
bedrijf, zonder dat dit gevolgen heeft voor aantallen of uitstoot o.i.d. in de toekomst. 

 Aantallen die we nu hebben en waarvoor investeringen zijn gedaan, moeten  1 op 1 kunnen 
blijven, ook als er besloten wordt tot maatregelen. Hier hebben ondernemers een plan voor 
gemaakt, waar door overheidsmaatregelen geen grote afwijkingen / faillisementen door 
ontstaan.  

 Verder: de pluimveesector heeft altijd ingezet op mestverwerking, en de mest daarvan heeft 
dus geen impact op het Nederlandse milieu, daarom  vind ik het ook niet terecht, als het 
pluimveeplafond aangepast zou worden.  

 Ook voor de lange termijntoekomst  moet dit gegarandeerd blijven,  wij hebben gelukkig een 
zoon die het bedrijf op wil volgen, ook hij moet een toekomst hebben.  Het is waarschijnlijk 
al lastig genoeg om genoeg boerenbedrijven te houden, en voedselproductie gegarandeerd 
wordt.  Pluimveerechten moeten daarom ook in de toekomst zonder extra kosten of andere 
gevolgen  overdraagbaar blijven voor de toekomst.   

 
 

Hopende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hendrieëtte Bouma


